
 

 

 

3. SJEDNICA PARTNERSKOG VIJEĆA  

MEĐIMURSKE ŽUPANIJE 

-ZAPISNIK- 

 
Datum sjednice: 25. studenoga  2022. 
Mjesto održavanja: Tehnološko-inovacijski centar Međimurje, Multimedijalna dvorana 
Početak: 8.30 sati 
Završetak: 9 sati 
 
Popis prisutnih: 
 

R. br. Ime i prezime Organizacija 

ČLANOVI I/ILI ZAMJENICI ČLANOVA 

1. Ljerka Cividini  Grad Čakovec 

2. Tomislav Gregur Srednja škola Prelog 

3. Đurđica Hamer Županijska uprava za ceste  

4. Melita Horvat Centar za socijalnu skrb Čakovec  

5. Nikola Hren Hrvatski zavod za zapošljavanje 

6. Tomica Jakopec Zajednica sportskih udruga i saveza Međimurske županije 

7. Sanja Krištofić LAG Međimurski doli i bregi  

8. Miodrag Novosel HGSS Stanica Čakovec 

9. Ivica Perhoč GP ČAKOM d.o.o.  

10. Mirjana Pintar Zavod za prostorno uređenje MŽ 

11. Sandra Polanec Marinović JU REDEA 

12. Darko Radanović Međimurska županija 

13. Franjo Sobočan Sobočan d.o.o 

14. Sonja Tošić-Grlač Međimurska županija  

15. Alen Višnjić Međimurska energetska agencija d.o.o. (MENEA)  

16. Filip Živaljić Platforma za Društveni centar Čakovec 

OSTALI PRISUTNI 

17. Gordana Vuković  Hrvatska agencija za poljoprivredu i hranu Čakovec  



 

18. Maja Golubić JU REDEA 

19. Ivana Hajdinjak JU REDEA 

20. Ivan Novak  JU REDEA 

21.  Kristina Novak JU REDEA 

22.  Sandra Majsan JU REDEA 

 
Od ukupno 22 prisutnih, 12 je članova Partnerskog vijeća, 4 zamjenika članova, 1 osoba nije član 
Partnerskog vijeća te nema pravo glasa, a 5 sudionika su predstavnici  JU REDEA. 
 
Dnevni red: 

 
1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice Partnerskog vijeća; 
2. Donošenje zaključka o upućivanju prijedloga Skupštini Međimurske županije za 

usvajanje Nacrta Plana razvoja Međimurske županije za razdoblje do 2027. godine; 
3. Ostala pitanja 

 
Uvodna riječ 
 
Prisutne je na početku pozdravila predsjednica Partnerskog vijeća Međimurske županije (u nastavku: 
Partnersko vijeće) Sanja Krištofić koja je vodila 3. sjednicu Partnerskog vijeća za izradu Plana razvoja 
Međimurske županije za razdoblje do 2027. godine (u nastavku: Plan razvoja) te ih upoznala  s 
dnevnim redom. Nitko od prisutnih nije imao dopune te je dnevni red sjednice jednoglasno usvojen. 
 
 
Ad 1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice Partnerskog vijeća 
 
Sanja Krištofić prisutne je podsjetila da im elektroničkim putem bio poslan zapisnik s 2. sjednice 
Partnerskog vijeća održane 13. 7. 2022. Nije bilo primjedbi prisutnih na dostavljeni zapisnik te je 
zapisnik jednoglasno usvojen.   
 
 
Ad 2. Donošenje zaključka o upućivanju prijedloga Skupštini Međimurske županije za usvajanje 
Nacrta Plana razvoja Međimurske županije za razdoblje do 2027. godine 

Prisutnima je elektroničkim putem uz Poziv na sjednicu Partnerskog vijeća bio poslan Nacrt Plana 
razvoja, Strateška studija utjecaja na okoliš Plana razvoja te Prilog 3. Izvješće o savjetovanju s 
javnošću u postupku donošenja Plana razvoja. Na drugoj točki dnevnog reda Sanja Kristofić je riječ 
prepustila Sandri Majsan iz Javne ustanove za razvoj Međimurske županije REDEA da Partnerskom 
vijeću predstavi Izvješće o savjetovanju s javnošću u postupku donošenja Plana razvoja. Sandra 
Majsan je napomenula da su u obzir uzeti komentari Partnerskog vijeća s prošle sjednice, pristigli 
komentari putem savjetovanja s javnošću te pristigli komentari dobiveni tijekom postupka 
pribavljanja mišljenja nadležnog ministarstva o Strateškoj studiji utjecaja na okoliš Plana razvoja i 
Nacrtu Plana razvoja.  Svi pristigli komentari primljeni su na znanje i razmatranje, a  obrazloženja o 
prihvaćanju ili neprihvaćanju nalaze se u Prilogu 3. Izvješća o savjetovanju s javnošću u postupku 
donošenja Plana razvoja. Na temelju komentara Ministarstva gospodarstva i održivog razvoja u Nacrt 
Plana razvoja dodano je novo poglavlje Mjere zaštite okoliša te su u analizu i sadržaj određenih mjera 
uvrštene stavke o važnosti geotermalnog potencijala županije kao izvora energije.  



 

Alen Višnjić dodatno je pojasnio prisutnima da geotermalni potencijal Međimurja podrazumijeva 
iskorištavanje geotermalne vode za toplinsku energiju. Karakteristično za energiju iz geotermalnih 
voda je činjenica da se radi o vlastitom izvoru energije što samoj županiji omogućava energetsku 
samostalnost i samodostatnost.  

Mirjana Pintar komentirala je da je Prostornim planom Međimurske županije cijela županija 
označena kao prostor za istraživanje geotermalnih voda te da su dozvoljeni zahvati u prostoru i 
bušotine u te svrhe.  

Nakon dobivenih komentara, Sanja Krištofić je još jednom zamolila sve prisutne da se očituju svojim 
komentarima i prijedlozima na dostavljene dokumente. Kako daljnjih komentara nije bilo, pozvala je 
sve prisutne na glasanje o donošenju zaključka o upućivanju prijedloga Skupštini Međimurske 
županije za usvajanje Nacrta Plana razvoja Međimurske županije za razdoblje do 2027. godine. 
Zaključak o upućivanju prijedloga Skupštini Međimurske županije jednoglasno je usvojen.  

Predsjednica Partnerskog vijeća je zahvalila svim članovima na kvalitetnom doprinosu tijekom cijelog 
procesa izrade Plana razvoja. 

 

Ad 3. Ostala pitanja 

Nitko od prisutnih nije imao dodatnih pitanja.  

Sandra Majsan obavijestila je prisutne da će se Skupština Međimurske županije, na koju će biti 
upućen prijedlog Partnerskog vijeća za usvajanje Nacrta Plana razvoja, održati 15. 12. 2022. godine  
te da će nakon toga svima biti dostavljen i Sažetak Plana razvoja Međimurske županije za razdoblje 
do 2027. godine. 

 
 
U Čakovcu, 25. studenoga  2022. godine 
Zapisnik sastavio: Ivan Novak 
 
 
 
Sanja Krištofić 
predsjednica  
 


